
Kontrollutvalgets beretning for 2024  

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Hundvåg Håndball sin beretning.  

Uttalelse om årsregnskapet og idrettslagets anliggender for øvrig  

Kontrollutvalget skal påse at organisasjonsleddets virksomhet drives i samsvar med 
organisasjonsleddets og overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, og ha et særlig 
fokus på at organisasjonsleddet har forsvarlig forvaltning og økonomistyring, at dets midler 
benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer. 

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøtet, og avgi 
en uttalelse til de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 

 

Vi har utført følgende handlinger:    

Kontrollutvalget fikk en sak på bordet i 2024. Spørsmål om styret hadde opptrådt i henhold til 
deres mandat ved avslutningen av avtalen med Ryger Håndball. Etter gjennomgåelse av avtale 
og samtaler med styret, ble konklusjonen at styret har opptrådt i henhold til deres mandat. 

Kontrollutvalget har videre gjennomgått protokoll for årsmøtet 2024, styrets protokoller fra 2024 
(møtereferat), Årsregnskap for 2024, Årsberetning for 2024 samt andre dokumenter utvalget har 
funnet det nødvendig å gjennomgå. Vi har regelmessig fått oversendt møtereferat etter at 
styremøter er gjennomført i 2024.  

 

Kontrollutvalget har følgende merknader til det fremlagte regnskapet:  

Vår vurdering av klubbens økonomiske situasjon for 2024:  

Basert på våre undersøkelser og de fremlagte dokumentene, konkluderer kontrollutvalget med 
at Hundvåg Håndball har vist en negativ økonomisk utvikling gjennom 2024. 

Det er nedgang i inntekter og en økning i kostnader, dette gjør at det blir et negativt resultat på kr 
458 343,-. Nedgangen i inntektene kan fortsette å skje i 2025. Det anbefales at tiltak settes i gang 
så snart som mulig for å øke inntekten og redusere kostnader. 

Det positive er at kundefordringer og andre fordringer har gått ned, det viser at inntekter som er 
fakturert ut blir betalt, dette er bra for likviditeten. 

Kontrollutvalget har ikke funnet vesentlige mangler eller feilposteringer når vi har tatt stikkprøver.  

Vår vurdering er at klubbens virksomhet drives i samsvar med organisasjonsleddets og 
overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, med en forsvarlig forvalting av klubbens 
ressurser. 

 

Anbefalinger: 

 Viderefører arbeidet med kostnadskontroll og inntektsgenerering for å sikre økonomisk 
utvikling.  



 Sikre at all nødvendig dokumentasjon er lett tilgjengelig for kontrollutvalget for å 
muliggjøre eƯektiv utførelse av våre oppgaver.  

 

Avslutning:  

Kontrollutvalget ønsker å takke styret og administrasjonen for god samarbeidsvilje og åpenhet i 
gjennomføringen av vår gjennomgang. Vi ser frem til det fortsatte arbeidet med å sikre en stabil 
og bærekraftig økonomisk fremtid for Hundvåg Håndball.  

Beretningen er godkjent av kontrollutvalget og fremlagt for årsmøtet 26.04.25  

 

 

Med vennlig hilsen,  

Kontrollutvalget, Hundvåg Håndball  

Hundvåg 12.03.25 

 

 

 

 

 

_____________________________________  _____________________________________ 

Trine Lyngaas      Monica Helseth Gressvik 


